
                                            Z  A  P  I  S  N  I  K 

         Sa  2. Sjednice Izvršnog odbora Zajednice športskih udruga i saveza Međimurske 

Županije koja je održana  13. lipnja 2016. godine u prostorima  SGC „Aton“ u  Nedelišću  s 

početkom u 19 sati. 

Na Sjednici su prisutni: Mato Kljajić, Mario Vukoja, Zoran Pfeifer, Bojan  Ružić, Anđelko  

                                       Crnčec, Jadranko Kirić , Danica  Korunić ,Saša Repalust  i Stjepan  

                                       Koraj 

 Sa sjednice su odsutni: Adriano Marciuš i Kristijan Hamer                                                                                                                                       

Prisutni članovi  čine  kvorum. 

Zapisničar: Ivanka Šlibar 

Ostali prisutni:  Josip Freiler član  Nadzornog odbora  i Ivanka Šlibar. 

 

          Predsjednik Zajednice gospodin Kljajić otvara Sjednicu  Izvršnog odbora, pozdravlja 

prisutne i predlaže slijedeći 

                                                    D N E V N I   R E D  

1. Usvajanje  Zapisnika sa 1. Sjednice IO-a,  

2. Aktivnosti Zajednice od protekle Sjednice do sada, 

3. Dogovor oko daljnjeg funkcioniranja Zajednice, 

4. Razno 

         Prisutni članovi su jednoglasno javnim glasovanjem prihvatili preloženi dnevni red. 

                                                                    Ad 1. 

        Gospodin Kljajić daje na usvajanje Zapisnik sa 1. Sjednice Izvršnog odbora. 

       Jednoglasno je usvojen Zapisnik sa 1. Sjednice Izvršnog odbora od 18. Svibnja 2016.g.              

                                           

                                                        Ad 2.  

Predsjednik Kljajić  informira prisutne članove IO-a o aktivnostima u Zajednici.  

         Provedeni je Olimpijski Festival dječjih vrtića na kojem je nastupilo  oko 600  djece-

natjecatelja. Sa Gradom je dogovoreno besplatno korištenje stadiona SRC-a, Međimurska 

županija je financirala sokove i  klipiće, nogometni suci su besplatno sudili, a Zajednica će 

podmiriti troškove atletskog suđenja i  kupnju medalja. 

         Dosada je na žiro račun Zajednice uplaćeno 400.000,00 od  1.250.000,00 kuna tj.32% 

u odnosu  na plan, nadalje od Međimurje plina je pristigla donacija od 80.000,00 kuna  sa 

čijom raspodjelom će se još sačekati. 

  



- 2  - 

Od Programa HOO usvojen je program Nogometnog kluba „Polet“Sveti  Martin na Muri za 

postavljanje travnatih terena igrališta, dok je Gradskoj Zajednici športova odobrena nabava 

kombi vozila. 

 -  gospodin Vukoja predlaže da se napravi sastanak sa čelnim ljudima Međimurske županije 

oko dodjele sredstava, a uz to treba i dalje nazivati i tražiti novce. 

- gospodin Ružić kao koordinator Festivala dječjih vrtića informira da je organizacija uspješno 

provedena ,a dobar dio posla je odradila i voditeljica gospođa Mustak. 

Pobjednik je bio Dječji vrtić „Potočnica“ Mala Subotica, drugo mjesto je pripalo Dječjem vrtiću 

„Fijolica“ Prelog, a treće mjesto „Dječjem vrtiću Ftiček“ Donji Kraljevec. Mišljenja je da bi bilo 

dobro napraviti sastanak sa predstavnicima atletike da je raščiste stvari i da se krene od 

nule. 

Gospodin Kljajić zahvaljuje gospodinu Ružiću  za preuzimanje obveze koordinatora  kao i 

ostalim članovima  koji su pripomogli oko toga. 

  Jednoglasno je zaključeno da se napravi sastanak sa predstavnicima atletike oko  danje 

suradnje prilikom održavanja Olimpijskog festivala dječjih vrtića. 

       

                                                                     Ad 3.  

    Gospodin Kljajić daje informaciju oko funkcioniranja stručne službe.      

Za sada u Gradu još nije zaposlena osoba koja bi radila i poslove za Zajednicu, to će 

potrajati još par mjeseci. 

- gospodin Vukoja smatra da prvo treba dogovoriti sa Gradom oko tog radnog mjesta, a onda 

shodno tome donijeti i odluku u svezi raskida radnog odnosa sa Ivankom Šlibar. 

- gospođa Korunić obavještava prisutne da Međimurski savez sportske rekreacije zajedno sa 

5 drugih zemalja radi na projektu vrijednom 460.000 E vezano uz pretilost djece od 4 – 7 

godina, od športova  obuhvaća atletiku, gimnastiku i plivanje 3 x tjedno. Međimurska 

županija u suradnji sa Redeom daje financije i ljude na 18 mjeseci,a  završetak se predviđa 

do 01.07.2017. godine. 

- gospodin Kljajić informira prisutne oko provedenog seminara u Toplicama Sveti Martin na 

Muri. Na žiro račun Zajednice HOO je doznačio 21.057,00 kuna, a toliko je i plaćeno 

Toplicama temeljem ispostavljene fakture. 

 - d o v r š e n o - 

  Zapisničar:                                                  Predsjednik Zajednice športskih udruga  

           Ivanka Šlibar                                                        i saveza Međimurske županije                               

                                                                                                      Mato Kljajić 



   


